
                Zápis č.7/2023 

Ze zasedání Zastupitelstva obce Břežany II , konaného dne 28. 06. 2023 od 19:00 hodin. 

na obecním úřadě v Břežanech II. 

Přítomni: Alena Hlaváčková, Pavlína Hlavatá, Lukáš Tůma, Martina Bachtík Schmiedtová, 

Dan Gajdošík 

Omluveni:  Jiří Major, Jan Král 

 Ze zasedání bude pořízen zvukový záznam, který je přílohou č.1 tohoto zápisu a slouží    

 k pořízení zápisu. 

 

Ad1)  Navržený program: 
 

1. Schválení programu 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

3. Rozpočtové opatření č.5/2023 

4. Herní prvky na zahradě staré MŠ 

5. Havárie kanalizace u autobusové zastávky 

6. Příprava projektů obce 

7. Diskuse 

8. Závěr 

Doplněné body: 

      7.     Žádost o směnu pozemků  

       8.    Modernizace a intenzifikace ČOV 

       9.     Topoly Za zdí II 

      10.    Výsadba 

 

 
Návrh usnesení č.1/7/2023 : 
 
Zastupitelstvo obce Břežany II souhlasí s navrženým programem včetně doplněných 
bodů 

 
Pro: 5  Proti: 0        Zdržel se: 0 
 



           Usnesení č. 1/7/2023 bylo schváleno. 
 

Ad2) Volba ověřovatelů zápisu: 

Návrh usnesení č.2/7/2023 

Ověřovateli zápisu budou Martina Bachtík Schmiedtová a Dan Gajdošík. 

Pro: 5  Proti: 0        Zdržel se: 0 
 

           Usnesení č. 2/7/2023 bylo schváleno. 
 

Ad3) Rozpočtové opatření č.5/2023: 
 
 
 Návrh usnesení č.3/7/2023 : 
 
  Bylo přečteno, projednáno a odsouhlaseno rozpočtové opatření č.5/2023. 
 

Pro: 5  Proti: 0        Zdržel se: 0 
 

           Usnesení č. 3/7/2023 bylo schváleno. 
 

Ad4) Herní prvky na zahradě staré MŠ 

ZO udělalo revizi herních prvků na zahradě staré MŠ a konstatovalo, že 80% těchto 

prvků je v dezolátním stavu a jsou nebezpečné k užívání. Z těchto důvodů budou 

odstraněny. Herní prvky, které by šli zrepasovat, budou přesunuty na jiné herní 

hřiště. 

 

Ad5) Havárie kanalizace u autobusové zastávky 

Byly provedeny kamerové zkoušky u čp.5 a autobusové zastávky – kanalizace je 

v havarijním stavu- je nutná oprava 

Návrh usnesení č.4/7/2023: 

ZO souhlasí s tím, aby starostka oslovila firmy na opravu havarijního stavu této části 

splaškové kanalizace  – termín realizace - začátek srpna 2023. 

Pro: 5  Proti: 0        Zdržel se: 0 
 

           Usnesení č. 4/7/2023 bylo schváleno. 
 

Ad6) Příprava projektů obce 

Prioritou ZO je rekonstrukce objekt bývalé MŠ. Prozatím bude vyhotovena studie a 

dále dle návrhu užívání se budou žádat příslušné dotace.  



 

Ad7)  Žádost o směnu pozemků  

ZO obdrželo žádost o směnu pozemků od budoucích majitelů pozemku č. 105/4 

výměře 69 m2 a 105/5 o výměře 25 m2 (celkem 94 m2). Směna by byla za pozemek 

vlastnící obec Břežany II č.105/17 (tento pozemek není prozatím zapsán do katastru 

nemovitostí je pouze vytvořen geometrický plán. 

ZO bude požadovat po budoucím majiteli územní studii, kde bude patrné , jak bude 

celý objekt rozvrhnut.  Dle této studie se dále ZO bude zabývat touto směnou. 

 

Ad8)  Modernizace a intenzifikace ČOV 

MZe ČR dosud nevypsalo dotace na Modernizace a intenzifikace ČOV, na které byla 

původně, v roce 2021, vypsaná na projektanta i na administrátora dotace. Bohužel, 

stavební povolení končí začátkem prosince 2023, a zatím jediná možnost získání 

dotace se jeví od OPŽP – ale spoluúčast obce je 70%. Administrátor sdělil, že pokud 

bude obec žádat o dotaci z OPŽP (k 30.9.2023), bude odměna za jeho činnost 

navýšena z důvodu složitější administrativy – výše odměny zaslána členům ZO 

22.6.2023, navíc pravděpodobně bude nutné řešit VŘ na provozovatele ČOV. 

ZO navrhuje inventuru dokladů, potřebných k podání žádosti o dotaci , zda budou 

vyhovovat původní dokumenty (pro MZe), a o podání žádosti bude jednat v září 

2023. Zároveň bude zjišťovat, zda by nebylo možné podat žádost o dotaci jinde- 

s nižší spoluúčastí obce. 

Bude řešeno na příštím ZO. 

 

Ad9)  Topoly Za zdí II  

Obec dostala Posudek na stromy v lokalitě Za zdí II. K pokácení jsou 3 – u ostatních 

je nutná redukce listových ploch. Tyto stromy jsou na pozemku soukromého majitele, 

obec pouze povoluje kácení, náklady za ošetření a kácení jdou za vlastníkem 

pozemku. 

ZO se sejde s majitelem pozemku, kde tyto stromy stojí a bude dále řešit nutnost 

pokácení těchto stromů.  

Ad10)  Výsadba 

Na zasedání ZO dne 31.5.2023 byla řešena nabídka osázení stromů od organizace 

Sázíme stromy. Paní starostka udělala obchůzku se zástupcem této organizace a 

navrhla výsadbu kolem polní cesty směr Nová Ves - cesta k posedu. 



Paní starostka si požádá reference u obcí, kde již tato organizace výsadbu 

prováděla. Dle referencí se tím ZO nadále bude věnovat. 

                                                                                                                       

Ad11)  Diskuze 

- Použití žulových obrubníky z chodníků – ZO chce tyto obrubníky dále využít, je 

potřeba je uskladnit, o místu uskladnění a o dalším využití se bude jednat. 

- P. Gajdošík se kladně vyjádřil k vysekání keřů v zatáčce před hřištěm – od obchodu, 

ale žádá, aby byl informován Ing. Poskočil, že velké kamiony, které najíždějí do 

areálu statku, mají malý prostor k nájezdu - šířka vjezdu je malá, a bylo by dobré 

vjezd rozšířit  – starostka projedná s Ing. Poskočilem 

- P. Tůma navrhl opravu gajgru u nové MŠ – starostka zajistí opravu 

- Oprava zpomalovacího pruhu na hlavní silnici v obci. Návrh – použít žulové 

obrubníky z chodníků (viz bod 1 v diskuzi) – starostka bude řešit s KSÚS 

Ad12) Závěr 

Ukončení zasedání :  

 
Zasedání bylo ukončeno v 20:45 hodin. 

Vyhotovení zápisu:      V Břežanech II, dne 02.07.2023 

 

Zapsala:  …………………………….. 

           Pavlína Hlavatá 

 

Ověřili:  ……………………………..    ……………………………..

          Martina Bachtík Schmiedtová         Datum 

   

……………………………..    ……………………………..

  Dan Gajdošík                Datum 

 

………………………………          

                  starostka obce Alena Hlaváčková 
 


